
PROTOKOLL
Årsstä m m a, Ha rbäckssa ndsväge ns sa mfä I I igh etsfören ing 2O24-07 -07
Organisationsnummer 7 t7 9L3-887 5

Plats

lnbjudna
Deltagare

Paviljongen vid gamla badplatsen i Harrbäckssand

Samtliga andelsägare i Harrbäckssandsvägens samfällighetsförening
20 personer (inklusive styrelsen)

1. Ordförande Johan Carlsten hälsar välkommen. Kallelsen till årsstämman godkänns. De närvarande i

styrelsen presenterar sig.

2. Val av funktioner vid årsstämman
r ordförande: Evy Löfbom
r sekreterare: lngela Lundmark
r två justerare: Sören Kristiansson och Ann Lifbom

Beslut: ovonstående personer völjs

3. Verksamhetsrapporten för året som gått

lohan Carlsten går igenom verksamhetsrapporten som godkänns och läggs till
handlingarna.

4. Revisorernas berättelse

Revisionen av verksamheten redovisas. Revisorerna godkänner den ekonomiska redovisningen, ger

inga anmärkningar och förordar ansvarsfrihet för styrelsen.

Besl ut: Sty re I se n bev i lja s a n sv o rsf ri h et.

5. Framställningar av styrelsen/ motioner från medlemmar

lnga motioner har inkommit.

6. Ersättning till styrelsen och revisorerna.

Styrelsen har tidigare fått 15 000 kr att fordela inom styrelsen.

Beslut: Ersöttningen till styrelsen blir 15 000 kr och till revisorerno 500 kr vardera.

7. S§relsens forslag till utgifts- och inkomstat samt debiteringsförslag

Styrelsens förslag redovisas. Årets resultat uppgår till -43 278,36 kr men trots detta är ekonomin

förhållandevis god. Styrelsen föreslår fonderlng av L00 000 kr för att säkra vägens framtida behov av

underhåll. Mot bakgrund av ovanstående föreslås samma nivå på avgifter som tidigare. Diskussion om

ersättningsnivåer och avgifter- se under punkten "Övriga frågor".

Beslut: Årsstammon godkonner försloget.



8. Val av

. tre ledamöter till styrelsen (väljs för wå år framåt)

Jörgen Hedström avböjer omval och förslag på ersättare är Jörgen Lifbom Harrbäckssand

lohan Carlsten och lngela Lundmark ställer upp för omval.
r ordförande för nästa verksamhetsår; Johan Carlsten

r två revisorer (väljs för ett år) Ulf Boden och Elisabeth Vahlberg Jonsson

Beslut: ovonstående personer völjs av årsmötet för respektive uppdrog.

9. Val av valberedning
Helena Karlsson och Evy Löfbom (sammankallande) kan kvarstå

Beslut : va I be re d n in g va lj s en li gt ovo nståe nd e

10. Övriga frågor

Vägens status har försämrats rejält senaste åren och ytterligare förbättringsåtgärder är nödvändiga.

Frågan väcks om möjligheten att asfaltera om hela vägen ner till paviljongen. Tyvärr är underlaget dåligt

och kostnaderna riskerar att dra iväg vid en total-åtgärd. Styrelsen redogör för de avvägningar som gjorts

med tanke på omkostnader, risktagande samt oviljan att belasta fastighetsägarna med dyra fakturor.

Att bekosta ny vägbeläggning genom att ta banklån för att hålla nere kostnaderna för alla enskilda

fastighetsägare vill styrelsen undvika då det inte finns garantier för det utförda arbetet. Styrelsen har i

dagsläget valt att "lappa och laga" vilket också blir mycket dyrt. Nu inväntas offert på aktuella åtgärder
och när offert finns ska ansökan om bidrag från Trafikverket skickas in. I diskussionen nämns behovet av

ökade fonderade medel vilket skulle innebära ökade andelsavgifter- något som inte är aktuellt i nuläget.

4 tonsgränsen - sopbilen har dispens att köra även under april-maj, något som kan skötas annorlunda?

Dock är sophämtning på området nödvändigt eftersom antalet boende/ besökande ökar när

sommarvattnet slås på.

11. Årsstämmoprotokollet ska finnas tillgängligt
på anslagstavlorna vid korsningen till Djupviken, iSödra Sillskatan samt i Harrbäckssand

12. Ordförande avslutar mötet

Vid protokollet

ln Lundmark

J usteras

Sören Kristiansson Lifbom


